



Mr. Hamad Abdulla Al Ali  
Head of Listed Companies Department  
Abu Dhabi Securities Exchange  
Abu Dhabi, UAE

Date: January 12<sup>th</sup>, 2021

Ref: IHC/SBS-LB/276/2021

**Sub: Notification from International Holding Company  
PJSC (the "Company")**

Greetings,

With reference to the results of IHC Board of Directors' meeting held on August 10<sup>th</sup>, 2020, we write to inform you that our subsidiary **IHC Industrial Holding LLC** has completed the acquisition of 60% of the share capital of **Afkar Financial & Property Investment LLC**.

**AFKAR** was established in 2008. From its base in Abu Dhabi, the Company has diversified interests in a variety of sectors across the UAE. They sell household and office furniture, curtains, upholstery, and interior decoration materials. **AFKAR** Group currently operates **2XL Furniture & Home Décor** branches located in Abu Dhabi, Sharjah, and Dubai.

We, in turn, assure our commitment to comply with the requirements of disclosure.

Best regards,



Copy to:

H.E Obaid Saif Al Zaabi, Ph.D - Chief Executive Officer  
Securities and Commodities Authority - Abu Dhabi, UAE

السيد/ حمد عبدالله العلي المحترم  
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإبابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

التاريخ: 12 يناير 2021

المرجع: IHC/SBS-LB/276/2021

**الموضوع: تنويه من الشركة العالمية القابضة ش.م.ع  
("الشركة")**

تحية طيبة وبعد،

بالإشارة إلى نتائج إجتماع مجلس إدارة الشركة العالمية القابضة بتاريخ 10 أغسطس 2020، يرجى التكرم بالعلم بأن شركة اي اتش سي اندستريال ذ.م.م ، إحدى الشركات التابعة للشركة قد أتمت عملية الاستحواذ على 60% من حصص رأس مال شركة أفكار للاستثمارات التجارية والعقارية ذ.م.م.

تأسست شركة أفكار في عام 2008. من مقرها الرئيسي في أبوظبي، قامت الشركة بتنوع المصالح من خلال مجموعة من القطاعات في جميع أنحاء دولة الإمارات العربية المتحدة. تشمل المصالح بيع الأثاث المنزلي والمكتبي والستائر والمفروشات ومواد الديكور الداخلي. تدير مجموعة أفكار حاليًا فروع 2 اكس ال للأثاث والديكور المنزلي في أبوظبي و الشارقة و دبي.

ونحن بدورنا نؤكد للسوق على حرصنا الدائم على الالتزام التام بتطبيق متطلبات الإفصاح.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

سيد بصير شبيب - العضو المنتدب  
Syed Basar Shueb - Managing Director

نسخة إلى:

سعادة د./ عبید سيف الزعابي -الرئيس التنفيذي  
هيئة الأوراق المالية والسلع  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة